

FOR IMMEDIATE RELEASE

October 16, 2025

Symphony New Brunswick and Saint John Theatre Company Partner to Present the Virtuoso Series at the BMO Studio Theatre

SAINT JOHN, NB – Symphony New Brunswick is pleased to announce an exciting new partnership with the Saint John Theatre Company (SJTC) to present the Virtuoso Series at the beautiful BMO Studio Theatre. This collaboration brings three exceptional chamber concerts to the heart of uptown Saint John, showcasing world-class musicianship in an intimate setting.

The 2025–2026 Virtuoso Series invites audiences to experience the artistry and energy of some of New Brunswick’s finest performers. The three-show series includes:

Now & Then | D’hier à aujourd’hui

Ventus Machina

November 7, 2025 | 7:30 PM

Featuring Karin Aurell (flute), Daniella Tejada-Cortes (oboe/English horn), James Kalyn (clarinet/saxophone), Jon Fisher (horn), and Neil Bishop (bassoon).

Ventus Machina explores a dynamic mix of works from past and present—bridging eras through colour, rhythm, and imagination.

Games & Grooves | Jeux de rythmes

Résonance New Music – Joël Cormier & Jocelyn Blanchette

January 25, 2026 | 2:00 PM

Feel the beat (and the heat) as percussionists Joël Cormier and Jocelyn Blanchette bring rhythm, warmth, and energy to a winter afternoon performance.

Vaudeville!

Ventus Machina

March 8, 2026 | 7:30 PM

Ventus Machina returns with *Vaudeville!* a lively program of timeless classics and a touch of musical mischief, promising an evening of fun and flair.

Tickets are \$35 for adults and \$20 for students. Tickets for *Now & Then* are on sale now, the rest of the series will go on sale October 30. For tickets and more information, please contact the SJTC box office at 506-652-7582 or visit www.saintjohntheatrecompany.com.

Media Contact: Adam Masson, Symphony New Brunswick, adam.masson@symphonynb.ca

.....

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Le 16 octobre 2025

Symphonie Nouveau-Brunswick et la Saint John Theatre Company unissent leurs talents pour la Série Virtuose au BMO Studio Theatre

SAINT JOHN (N.-B.) – C’est avec un immense plaisir que Symphonie Nouveau-Brunswick annonce sa collaboration artistique avec la Saint John Theatre Company (SJTC) pour la présentation de la Série Virtuose dans l’écrin intimiste du Studio BMO. Cette alliance culturelle donnera vie à trois concerts de musique de chambre d’exception au cœur du quartier historique de Saint-John, réunissant des artistes d’envergure internationale dans une atmosphère privilégiée.

La Série Virtuose 2025-2026 convie les mélomanes à une rencontre avec l’excellence musicale néo-brunswickoise. Au programme :

D’hier à aujourd’hui | Now & Then

Ventus Machina

Le 7 novembre 2025 | 19 h 30

Avec le concours de Karin Aurell (flûte), Daniella Tejada-Cortes (hautbois/cor anglais), James Kalyn (clarinette/saxophone), Jon Fisher (cor) et Neil Bishop (basson).

Un voyage musical où Ventus Machina tisse des liens subtils entre les époques, conjuguant couleurs, rythmes et imaginaires.

Jeux de rythmes | Games & Grooves

Résonance New Music – Joël Cormier et Jocelyn Blanchette

Le 25 janvier 2026 | 14 h

Une parenthèse hivernale où les percussionnistes Joël Cormier et Jocelyn Blanchette insufflent chaleur et vitalité dans un dialogue rythmique captivant.

Vaudeville!

Ventus Machina

Le 8 mars 2026 | 19 h 30

Ventus Machina nous revient avec *Vaudeville!*, une soirée où les grands classiques se parent d’esprit et de fantaisie, pour le plus grand plaisir des mélomanes.

Tarifs : Adultes 35 \$, étudiants 20 \$.

Les billets pour *D’hier à aujourd’hui* sont d’ores et déjà disponibles. La billetterie pour l’ensemble de la série ouvrira le 30 octobre. Réservations auprès de la SJTC au 506-652-7582 ou sur www.saintjohntheatrecompany.com.

Personne-ressource : Adam Masson, Symphonie NB, adam.masson@symphonienb.ca.